
Zápis z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 25.11.2022 

 

 

 

Prítomní: 

Starosta Obce Lutila – Ján Pružina 

Novozvolený starosta obce Lutila – Peter Knopp 

Novozvolení  poslanci  Obecného  zastupiteľstva:  v počte  9  -  Eduard  Čierny, Ing.  Jozef  Jurkemík, 

Mgr.  Eva  Lásková,  Ing.  Ján  Meliško,  Ing.  Michal  Michalík,  Ing.  Jozef  Murgaš,  Slavomír  Pružina,  

Bc.  Roman  Spodniak,  Ing.  Andrea  Žiaková 

poslanci Obecného zastupiteľstva pôsobiaci vo volebnom období 2018-2022 – Eva Hromádková, 

Jaroslav Vittek 

hlavná kontrolórka Obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

ekonómka Obce Lutila – Ingrid Marhulová 

právny zástupca obce – JUDr. Filip Šurka 

zapisovateľ – Mgr. Ivana Mesiariková 

pozvaní hostia - Zuzana Malová (predsedníčka volebnej komisie), Vdp. Ing. Michal Slašťan (správcu 
farnosti Lutila), Mgr. Vladimíra Pružinová (riaditeľka Základnej školy s materskou školou v Lutile), Janka 
Knoppová (zástupkyňa riaditeľky Základnej školy s materskou školou v Lutile), Mgr. Andrea Konušová 
(predseda školskej rady), Ing. Pavol Čierny (predseda Urbárskeho a pozemkového spoločenstva 
v Lutile), Helena Velká (zástupkyňa Senior klubu ZAMATKA), Martin Hromádka (zástupcu OZ OŠk 
Lutila), Ľudmila Nárožná (zástupkyňu OZ Lutilienka) 
prítomní občania – Ing. Boris Beniak, Anna Búgelová, Mária Olajcová, Mgr. Ľubica Pružinová, Mária 

Pružinová, Mgr. Mária Pružinová, Jozef Valent, Mária Valentová 

 

V zmysle rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Lutile, zaznela pred začiatkom zasadnutia 

štátna hymna Slovenskej republiky. 

 

 

Bod č. 1 – otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Lutila, Ján Pružina privítal novozvoleného starostu, novozvolených poslancov, pozvaných 

hostí a prítomných občanov a otvoril ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva  Lutile o 17:33. 

 

 

Bod č.2 – určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľku určil starosta obce Mgr. Ivanu Mesiarikovú, pracovníčku OcÚ Lutila.  

 

 

Bod č.3 – správa predsedu miestnej volebnej komisie 

Zuzana Malová, predsedníčka miestnej volebnej komisie oboznámila prítomných s výsledkami 

komunálnych volieb 2022 do obecného zastupiteľstva a výsledkami volieb na starostu obce. 

 

Vo svojej správe uviedla, že volebná miestnosť sa otvorila o 7:00 a zatvorila o 20:00, počas celého dňa 

bol v miestnosti prítomný minimálne jeden pozorovateľ. Voľby prebehli bez väčších rušivých 

momentov. 

 



Po prednesení správy o voľbách zložil novozvolený starosta obce Peter Knopp do rúk končiaceho 

starostu, Jána Pružinu zákonom predpísaný „Sľub“, ktorý potvrdil podpisom. Po zložení sľubu Ján 

Pružina odovzdal insígnie novozvolenému starostovi, ktorý ďalej viedol zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva. 

 

Nasledovalo zloženie „Sľubu“ novozvolených poslancov do rúk starostu obce, ktorý potvrdili podpisom. 

Predsedníčka miestnej volebnej komisie novozvoleným poslancom ako aj novozvolenému starostovi 

odovzdala osvedčenia o zvolení.  

 

Novozvolený starosta potom predniesol príhovor: Poďakoval voličom, ktorí sa dňa 29. októbra 2022 

zúčastnili volieb. Poďakoval členom miestnej volebnej komisie za čestnú a zodpovednú prácu počas 

volebného dňa. Ďalej poďakoval Jankovi Pružinovi, bývalému starostovi, ktorého pečať a podpis sú na 

Lutile viditeľné a nezmazateľné. Poďakoval končiacim poslancom, ktorí v ťažkom pandemickom období 

podporovali rast a napredovanie obce, zároveň poďakoval zamestnancom Obecného úradu ako aj 

každému občanovi, ktorí viac alebo menej prispel svojou pomocou a podporou k fungovaniu našej 

obce.  

Na záver zaželal všetkým pevné zdravie, šťastie a pozitívnu myseľ do nastávajúceho vianočného 

obdobia i do rokov budúcich.  

 

Následne hlasovaním vzali poslanci na vedomie informácie o výsledkoch volieb a skonštatovali, že 

zákonom predpísané sľuby boli zložené. 

 

Bod č.4 – schválenie programu 

V ďalšom bode programu starosta skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov z 9 a teda je 

zastupiteľstvo uznášania schopné. 

 

A predložil na schválenie návrh programu zasadnutia:   

4. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
5. Voľba návrhovej komisie 
6. Menovanie zástupcu starostu 
7. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva 
8. Zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve, voľba ich predsedov a členov 
9. Určenie platu starostu obce 
10. Verejná súťaž – Borinka 
11. Majetko-právne vzťahy – Mária Nárožná 
12. Diskusia 
13. Záver 

 

Hlasovanie za schválenie programu tak, ako bol zaslaný s pozvánkou: 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Návrh programu zasadnutia OZ bol uznesením č. 53/2022 schválený jednohlasne 

 



V zmysle rokovacieho poriadku následne starosta vyzval poslancov na predloženie návrhov na 

doplnenie programu – nikto sa neprihlásil. Následne sám starosta navrhol doplniť do programu žiadosť 

Jána Pružinu o preplatenie nevyčerpanej dovolenky . 

 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu:  

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Žiadosť Jána Pružinu bola zaradená do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva  uznesením č. 

54/2022 jednohlasne. 

 

Podľa rokovacieho poriadku bol následne poslancom na schválenie predložený už upravený  návrh 

programu:  

4. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
5. Voľba návrhovej komisie 
6. Menovanie zástupcu starostu 
7. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva 
8. Zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve, voľba ich predsedov a členov 
9. Určenie platu starostu obce 
10. Verejná súťaž – Borinka 
11. Majetko- právne vzťahy – Mária Nárožná 
12. Žiadosť Jána Pružinu 
13. Diskusia 
14. Záver 

 
Hlasovanie za schválenie upraveného návrhu programu:  

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Program zasadnutia OZ bol uznesením č. 55/2022 schválený jednohlasne 

 

 

Bod č.5 – voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v zložení :  

predseda – Jozef Murgaš,  

členovia – Slavomír Pružina a Jozef Jurkemík  

Vyzval poslancov, aby predložili iné návrhy na členov návrhovej komisie, nikto sa neprihlásil. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  



 

Uznesenie č. 56/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 6 – menovanie zástupcu starostu 

Starosta uviedol, že nakoľko je to jeho právo a povinnosť, rozhodol sa za svojho zástupcu/zástupkyňu 

menovať poslankyňu Evu Láskovú. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie menovania zástupcu starostu 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 57/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 7 – poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a  viesť 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Starosta navrhol poveriť touto úlohou poslanca Ing. Jána Meliška. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za poverenie Ing. Jána Meliška zvolávaním zasadnutí OZ  

Za:   8 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková,  Ing. Michal  Michalík,  Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  1 - Ing.  Ján Meliško  

Uznesenie č. 58/2022 bolo prijaté 

 

 

Bod č. 8 – zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve, voľba ich predsedov a členov 

Starosta predložil návrh na zachovanie komisií ako v predchádzajúcom volebnom období, poslanci sa 

týmto návrhom zaoberali na pracovnom stretnutí a súhlasili s nasledovným zložením komisií:  

- Ing. Michal Michalík, predseda komisie výstavby a verejného poriadku, Ing. Jozef Jurkemík 
a Slavomír Pružina členovia 

- Mgr. Eva Lásková, predsedníčka komisie finančnej, správy obecného majetku a podnikateľskej 
činnosti, Ing. Andrea Žiaková a Ing. Ján Meliško členovia 

- Bc. Roman Spodniak, predseda komisie mládeže, športu, kultúry a sociálnych vecí,  Eduard 
Čierny a Ing. Jozef Murgaš členovia 

- Ing. Andrea Žiaková, predsedníčka komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov, Ing. Ján Meliško a Bc. Roman Spodniak členovia 

Starosta vyzval predsedov komisií aby predložili návrhy na doplnenie komisií z odborníkov z radov 
občanov obce a to do konečného počtu 5 členov komisie. 
Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

 

 

 



Hlasovanie za schválenie zloženia komisií  

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 59/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 9 – určenie platu starostu 
Návrh na plat starostu obce Petra Knoppa predniesla zástupkyňa starostu Eva Lásková, ktorá navrhla 
mesačný plat vo výške 2 665€, ktorá je v súlade so zákonom NR SR č.253/1994 Z.z. o právnom postavení 
a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v znení neskorších predpisov, podľa §3 
odst.1, podľa §4 odst.1, podľa čoho bol zaradený do tretej platovej skupiny podľa počtu obyvateľov 
obce.  
 
Diskusia: Prihlásila sa Ing. Žiaková, ktorá uviedla, že p. starosta Knopp bol dlhoročným členom 
poslaneckého zboru a teda už preukázal svoje kvality a preto navrhla zvýšenie navrhovaného platu 
o 15 %, v súlade s právomocou Obecného zastupiteľstva.  
Faktická poznámka – nikto 
 
Starosta vyzval na hlasovanie o návrhu na priznanie zvýšenia platu 
Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 60/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Hlasovanie za schválenie platu starostu s navýšením 15 % 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 61/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 10 – Verejná súťaž – Borinka 
Starosta uviedol, že nakoľko sa v predchádzajúcej výzve nikto neprihlásil, bolo by dobré čím skôr 
opakovane vyhlásiť novú verejnú súťaž s tým, že nebude určená minimálna cena za prenájom. Nakoľko 
Borinka bola jediným zariadením tohto typu v obci, bolo by dobre, keby sa ho podarilo čím skôr 
obnoviť.  
 
Diskusia – Ing. Meliško – uviedol, že v súčasnej neistej situácii (inflácia, ceny elektriny) nie je veľmi 
prekvapujúce, že sa nikto neprihlásil. A navrhol, že by bolo dobré ponúknuť nejaké výhody pre 
prípadného nájomcu, prípadne zvážiť iné možnosti čo s týmto  majetkom obce do budúcna.  
Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil. 
 
 



Hlasovanie za opakované vyhlásenie verejnej súťaže 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 62/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 11 – Majetko-právne vzťahy – Mária Nárožná 

Starosta predložil opakovanú žiadosť p. Nárožnej o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce, ktorý sa 

nachádza pod jej hospodárskou budovou. Nakoľko p. Nárožná plánuje svoj majetok predať, chcela by 

si najprv vysporiadať vzťahy z obcou. Aby mohlo dôjsť k prevodu majetku, je potrebné najskôr schváliť 

zámer prevodu majetku. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 
Hlasovanie za schválenie zámeru prevodu majetku p. Nárožnej 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Uznesenie č. 63/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 12 – žiadosť Jána Pružinu 

Starosta predložil žiadosť Jána Pružinu o preplatenie nevyčerpanej dovolenky v rozsahu 11,5 dňa, ktorú 

si nemohol riadne vyčerpať do 25.11.2022 pre plnenie pracovných povinností. 

 

Hlasovanie za preplatenie nevyčerpanej dovolenky 

Za:   9 - Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing.  Ján Meliško,  Ing. Michal  

Michalík,  Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea 

Žiaková 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

 

Uznesenie č. 64/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 
 

Bod č. 13 – diskusia 

Z radov poslancov sa nikto neprihlásil. 

Prihlásila sa p. Hromádková a p. Ján Pružina 

 

P. Hromádková – Poďakovala končiacemu starostovi Jánovi Pružinovi za dlhoročnú prácu starostu. 

Poďakovala mu za spoluprácu ako zamestnankyňa Obce v minulosti, aj ako poslankyňa Obecného 

zastupiteľstva v poslednom volebnom období. Novým poslancom popriala veľa chuti a trpezlivosti 

v nasledujúcich rokoch. 

 



p. Pružina – poďakoval sa za ďakovanie a ďakoval aj on ... za 31 rokov a 178 dní vo funkcii starostu 

obce. Poďakoval sa všetkým zamestnancom obce, súčasným aj minulým. Poslancom, ktorí spolu s ním 

8 volebných období pracovali pre obec.  Ďakoval bývalému primátorovi Žiaru nad Hronom p. Marianovi 

Futákovy, ktorý sa zaslúžil o úspešnosť referenda a odčlenenie obce od mesta. Poďakoval sa dnes už 

nebohému prednostovi Okresného úradu Martinovi Najšlovi, ktorý mu v začiatkoch jeho funkcie veľmi 

pomáhal. 

Poznamenal, že sa mu ťažko odchádza. Zažil krásne chvíle, horšie a aj zlé. Mrzí ho, že nestihol 

zrealizovať všetky projekty, ktoré boli potrebné, najmä Projekt protipovodňovej ochrany, ktorý bol 2x 

zrušený kvôli neprajníkom. Nikomu nepraje zažiť ten pocit, keď sa voda valí a berie všetko čo jej stojí 

v ceste.  Ďalším takým projektom, ktorý nebol zrealizovaný bol projekt kooperačnej cesty do Kosorína, 

ktorá sa dnes mohla využívať ako cyklotrasa a spájať všetky okolité obce. Dnes je tento projekt opäť 

rozpracovaný a dúfa, že napriek neprajníkom, ktorí ho „blokujú“ sa ho podarí zrealizovať.  

Na záver poprial všetkým zdravie a šťastie. 

 

 

Bod č. 14 - záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť na ustanovujúcom zasadnutí a pozval ich na recepciu, 

ktorá sa konala vo Veľkej sále KD  

Následne ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva v Lutile o 18:35. 

 

 

 

 

                                                                                                                                   ---------------------------------- 

  Peter Knopp 

                                                                                                                                        starosta obce Lutila 


